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: نظام استاندارد در ارتقای کیفیت زندگی و   رئیس جمهور
رفاه مردم موثر است

مسعود پزشکیان با صدور پیامی به مناسبت روز جهانی استاندارد تصریح کرد: 
بی شک نظام استاندارد در ارتقای کیفیت زندگی و رفاه مردم، تأمین منافع ملی و 
ارتقای توان رقابتی تولیدات ملی و تحقق برنامه های توسعه به ویژه تحقق اهداف 
سند چشم انداز و ترویج فرهنگ استاندارد، نقش بسیار مؤثر و اساسی داشته و 

می تواند بسترهای مناسبی را برای توسعه کشور فراهم سازد.
وی گفت: استاندارد، حاصل تلاش و خرد جمعی نخبگان و متخصصان در پاسخ 
به نیازهای اجتماع است. این مهم، ترسیم کننده ابعاد زندگی مطلوب و ایمن در 
عرصه های مختلف بوده و بسترساز تحقق بسیاری از اولویت های بشر نظیر تأمین 
تغذیه سالم، محیط زیست پاک، صیانت از سرمایه های انرژی، کیفیت محصولات، 

بهره وری و اثربخشی کار و فعالیت و در یک کلام زندگی سالم و ایمن است.
پزشکیان اظهار داشت: بی شک نظام استاندارد در ارتقای کیفیت زندگی و رفاه 
مردم، تأمین منافع ملی و ارتقای توان رقابتی تولیدات ملی و تحقق برنامه های توسعه 
به ویژه تحقق اهداف سند چشم انداز و ترویج فرهنگ استاندارد، نقش بسیار مؤثر و 

اساسی داشته و می تواند بسترهای مناسبی را برای توسعه کشور فراهم سازد.

به ریاست پزشکیان انجام شد 

 برگزاری دومین جلسه بررسی لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ 
کل کشور

دومین جلسه بررسی لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ کل کشور صبح دیروز به ریاست 
پزشکیان و با حضور اعضای کابینه برگزار شد.در این جلسه تبصره های لایحه بودجه 

سال آینده با حضور وزرا و اعضای کابینه دولت مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

 گمانه زنی در مورد مذاکرات چین با جبهه مقاومت و 
یم صهیونیستی رژ

عصر دیروز و قبل از عزیمت سید عباس عراقچی وزیر امور خارجه کشورمان 
از عمان، آقای وانگ یی وزیر امور خارجه چین در تماس تلفنی با سفارت ایران در 
مسقط، در مورد آخرین وضعیت تحولات در منطقه غرب آسیا با ایشان گفت وگو 
و رایزنی کرد. وزیرخارجه چین با اشاره به روابط مهم و راهبردی کشورش با ایران، بر 
ضرورت افزایش تلاش ها و ابتکارهای دیپلماتیک با طرف های مختلف منطقه ای و 

بین المللی جهت جلوگیری از تشدید تنش و ناامنی در منطقه غرب آسیا تاکید کرد.
وزیر امور خارجه کشورمان نیز با استقبال از تلاش های دولت چین جهت توقف 
آتش افروزی و جنایت رژیم صهیونیستی در غزه و لبنان، بی عملی شورای امنیت 
سازمان ملل به دلیل کارشکنی آمریکا را فاجعه بار توصیف کرد و از نقش آفرینی چین 

برای کمک به حفظ صلح و امنیت منطقه ای قدردانی کرد.
از سوی دیگر ساعتی پس از اظهارات وزیر خارجه چین وی با وزیر خارجه رژیم 

صهیونیستی به صورت تلفنی صحبت کرد.

علی ربیعی: داشتن مهارت پایه و اساس بازار کار است
علی ربیعی در مراسم افتتاح دومین نمایشگاه کار دانشگاه تهران اظهار داشت: 
خ داده این است که با مفهوم شریک اقتصادی  آنچه امروز با تغییرات اجتماعی ر
روبرو هستیم و این مفهوم جایگزین نیروی انسانی شده است. بخشی از دلایل 
مهاجرت مربوط به این موضوع است و نمی توان گفت تمام مهاجرت ها به دلیل 

فقر است.
دستیار اجتماعی رئیس جمهور تاکید کرد: بعد از انقلاب صنعتی چهارم با پدیده ای 
روبرو هستیم که بر اساس آن داشتن مهارت اساس و پایه است. دانشگاه ها باید 
انسان های دانشمند و بامهارت را به جامعه تقدیم و شرکای اجتماعی، اقتصادی و 
فرهنگی تربیت کنند. دستیار اجتماعی رئیس جمهور گفت: امروز در کشور وضعیت 
جمعیت از لحاظ کمی و کیفی تغییر کرده است و ارزش های بقا جای خود را به ارزش 
فناوریی  تغییرات  و  نوین  های  ارزش  و  ذائقه  تغییر  است.  داده  وجود  ابراز  های 

مهمترین مسایل حال حاضر بازار کار است.

کید مومنی بر لزوم ارتقای نقش  تأ
 شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان ها

طبق  کرده  موظف  را  کشور  سراسر  استانداران  ابلاغیه ای،  در  مؤمنی  اسکندر 
اتاق ها در  با همکاری رؤسای   ، کار و  کسب  ماده ۱۳ قانون بهبود مستمر محیط 
استان ها  در  خصوصی«  بخش  و  دولت  گفت وگوی  »شورای  خود،  متبوع  استان 
را با ترکیبی متناسب و به ریاست خود تشکیل دهند و فرآیند دریافت و بررسی 
درخواست تشکل ها و فعالان اقتصادی و اتخاذ تصمیم برای بهبود محیط کسب و 
کار در استان ها را سازماندهی کنند. وزیر کشور در این ابلاغیه، »شورای گفت وگوی 
دولت و بخش خصوصی« را یکی از نهادهایی برشمرده است که می تواند به بهبود 
فضای کسب و کار در کشور و ایجاد وفاق میان دولت و بخش خصوصی جهت 
سیاست گذاری برای هدایت صحیح منابع و سرمایه گذاری بر اساس ظرفیت ها و 

مزیت های نسبی در پهنه سرزمینی کمک کند.

ایران عضو و سهامدار بانک بریکس می شود 

جزئیات توافق با بانک مرکزی روسیه
محمدرضا فرزین در گفتگو با شبکه تلویزیون آر تی روسیه گفت: ما توافقات 

بسیار خوبی در زمینه مالی و پولی داشتیم.
رئیس کل بانک مرکزی بیان کرد: ایران در دوره ای که دبیر بریکس بود، توافقات 
و  کارت  شبکه های  اتصال  مورد  در  ما  و  داد  انجام  روسیه  مرکزی  بانک  با  خوبی 
ح  همکاری های مالی و پولی توافقات خوبی داشتیم که همه آنها را در بریکس مطر
کردیم. به عنوان مثال، در بریکس موضوع پرداخت معاملات با ارزهای محلی یکی 
ح شده بود و توافق بسیار خوبی در این زمینه حاصل شد. همچنین،  از مسائل مطر
توافقات خوبی در مورد پرداخت های ذخیره جهانی و استفاده از اوراق قرضه برای 
پرداخت ها صورت گرفت.  فرین گفت: در حال حاضر، سیستم مالی جهانی بیشتر 
بر اساس صندوق بین المللی پول، بانک جهانی و کشورهای غربی بنا شده است. 
متأسفانه به دلیل تعاملات سیاسی با آن کشورها، امروز جهان به دنبال ترتیبات 
 در چارچوب کشورهای عضو بریکس چنین ترتیباتی بین اعضا 

ً
دیگری است. قطعا

برقرار خواهد شد.
وی خاطر نشان کرد: ما سیستم پرداختی بین کشورها بر اساس ارزهای محلی 
داریم که یکی از موضوعات این جلسه بود. چین، روسیه و ایران به شدت به این 
موضوع علاقه مند هستند. ما به سمت انجام معاملات با ارزهای محلی با دیگر 
کشورها پیش رفته ایم و در حال کاهش نقش دلار آمریکا در معاملات بین المللی 

هستیم. روسیه نیز پیشرفت های خوبی در این زمینه داشته است.
رئیس کل بانک مرکزی افزود: فکر می کنم کشورهای بریکس به خوبی توسعه 

 در آینده توسعه بیشتری خواهند داشت.
ً
یافته اند و قطعا

جمهوری  وزیر  نخست  معاون  مصطفی  شاهین  دیدار  در  پزشکیان  مسعود 
آذربایجان بر اهمیت گسترش همکاری های مشترک بین دو کشور تأکید کرد و با اشاره 
به اشتراکات تاریخی و فرهنگی دو کشور، گفت: شما برادران ما هستید و گسترش 

روابط دو کشور برای ما ارزش بسیاری دارد.
اظهار داشت:  و  کرد  تأکید  آذربایجان  ارضی جمهوری  به تمامیت  احترام  بر  وی 
معتقدیم حق حاکمیت هیچ کشوری نباید نادیده گرفته شود، از سوی دیگر باز شدن 
پای کشورهای دیگر به منطقه را به صلاح کشورهای این منطقه نمی دانیم، چرا که باور 
داریم با همکاری یکدیگر می توانیم امنیت و مسائل مرتبط به خود را حل کنیم و این 
سیاست اصولی دولت جمهوری اسلامی ایران است که همواره بر آن تأکید داشته 
و داریم. رئیس جمهور با تأکید بر ضرورت تسریع در اجرای تفاهمات میان دو کشور، 
افزود: در دیدار با مقامات سایر کشورهای همسایه و کشورهای اسلامی منطقه هم 
تأکید کرده ام که باید امکانی را فراهم کنیم تا ارتباطات و مراودات میان مردم تسهیل 
شود. در همین راستا از تمام پروژه هایی که ارتباطات میان کشورهای اسلامی را بیش 
از پیش توسعه دهد، استقبال می کنیم. پزشکیان با بیان اینکه برای تقویت و ارتقای 
امنیت، برقراری آرامش و ارتباط بین کشورها، نیازی به دیوارکشی در مرزها نیست، 
تصریح کرد: بازارهای کشورهای اسلامی باید به روی یکدیگر باز باشد و تجار به راحتی با 
هم کار کنند. وی در ادامه بر ارتقای سطح همکاری ها میان دو کشور تأکید کرد و گفت: 
از برقراری مسیرهای ریلی و بزرگراهی میان دو کشور استقبال می کنیم و همچنین 
خواهان تداوم و گسترش همکاری ها در زمینه های انرژی و کشاورزی هستیم و به آنچه 
در این زمینه ها توافق شده، پایبندیم. پزشکیان در این دیدار با اشاره به رسیدگی های 
قضایی به پرونده فرد حمله کننده به سفارت جمهوری آذربایجان، گفت: این موضوع 
را تا اجرای کامل روندهای قانونی دنبال می کنیم. در ادامه »شاهین مصطفی« معاون 
کشورش  آمادگی  اعلام  این دیدار ضمن  نیز در  آذربایجان  نخست وزیر جمهوری 
برای گسترش روابط با جمهوری اسلامی ایران افزود: به نمایندگی از رئیس جمهور 

آذربایجان اعلام می کنم که خواهان گسترش روابط با ایران در زمینه های اقتصادی، 
تجاری، خطوط سوآپ انرژی، فرهنگی، ترانزیت و تکمیل و توسعه خطوط جاده ای و ریلی 
مشترک، امنیتی و دفاعی است و برای روابط خود با ایران اهمیت زیادی قائل هستیم. 
وی با بیان اینکه الهام علی اف رئیس جمهوری آذربایجان خواهان تقویت آرامش و 
تثبیت صلح در منطقه است، اظهار داشت: ما نسبت به هیچ کشوری ادعای ارضی 
نداریم و متقابلا ادعای هیچ کشوری علیه تمامیت ارضی خود را نمی پذیریم و معتقدیم 
مسائل و مشکلات منطقه باید از طریق مذاکره میان کشورهای منطقه حل و فصل 
شود. شاهین مصطفی با اعلام آمادگی کشورش برای تداوم همکاری های گسترده با 
ایران و اجرایی شدن تفاهم نامه های قبلی، به برگزاری نشستی بین المللی در باکو با 
موضوع تغییرات اقلیمی در آینده نزدیک اشاره کرد و از دکتر پزشکیان برای شرکت در 

این نشست دعوت به عمل آورد.

در دیدار  رئیس جمهور با    معاون نخست وزیر جمهوری آذربایجان چه گذشت؟

هشدار امنیتی پزشکیان
 باز شدن پای کشــورهای دیگر  به  منطقه به صلاح کشورهای  منطقه نیست

اخبار کوتاه

 حجت الاسلام سیدمحمود نبویان عضو پارلمان ایران در اتحادیه بین المجالس 
جهانی با بیان اینکه رژیم صهیونیستی به هیچ قانون بین المللی پایبند نیست، 
و  شده  اخراج   IPU در  عضویت  از  صهیونیستی  رژیم  می شود  پیشنهاد  گفت: 
به عنوان جنایتکار جنگی محاکمه شود. وی در زمینه مسائل هسته ای ایران 
در  و  صلح آمیز  کاملا  ایران  اسلامی  جمهوری  هسته ای  فعالیت های  گفت:  نیز 
چهارچوب حقوق و تعهدات آن ذیل معاهده NPT است. ایران یک عضو متعهد 

NPT است و به موجب موافقتنامه جامع پادمان با آژانس بین المللی انرژی اتمی 
بیشترین و گسترده ترین بازرسی های آژانس را میزبانی می کند. وی با بیان اینکه 
۹۲ درصد بازرسی های آژانس در مقیاس جهانی در ایران انجام شده است، گفت: 
مقایسه فعالیت های کاملا صلح آمیز ایران به عنوان یک عضو NPT با فعالیت های 
ج شده و مبادرت به ساخت تسهیلات هسته ای  کره شمالی که از معاهده NPT خار

کرده است، مقایسه ای نادرست و غیرمنصفانه است.

وزیر امور خارجه از توقف روند مذاکرات غیرمستقیم بین ایران و آمریکا به دلیل 
شرایط خاص منطقه خبر داد.

سید عباس عراقچی که در ادامه رایزنی های دیپلماتیک با کشورهای منطقه به 
آمریکا از  عمان سفر کرده است، روز گذشته درباره مذاکرات غیرمستقیم ایران و 
طریق این کشور گفت: عمان همیشه در حل مشکلات منطقه کمک بزرگی کرده و در 
رابطه با ایران و آمریکا همواره سعی داشته است برای انتقال پیام یا ایجاد زمینه برای 
مذاکرات، نقش مثبتی ایفا کند. وزیر خارجه ایران تصریح کرد: این نقش آفرینی از قبل 
وجود داشته و در دولت گذشته نیز این موضوع پیگیری می شد که به »روند مسقط« 
معروف است که طی آن به صورت غیرمستقیم بین ایران و آمریکا تماس هایی از طریق 
عمان برقرار شد. وی تاکید کرد: در حال حاضر روند مسقط به دلیل شرایط خاص منطقه 
متوقف است و الان زمینه ای برای این گفت وگوها نمی بینیم تا زمانی که بتوانیم بحران 
جاری را پشت سر بگذاریم و آن زمان تصمیم خواهیم گرفت که آیا وارد کار مجدد شویم 

یا نشویم و یا روند این گفت وگوها چگونه باشد.
عراقچی در پاسخ به سوالی در این خصوص که آیا در جریان سفر به عمان پیامی برای 
آمریکایی ها ارسال شده یا خیر بیان کرد: در جریان این سفر ما در این رابطه تماسی 
نداشته ایم و پیامی به کشورهای دیگر داده نشده است اما در همه مشورت ها و رایزنی 
هایی که در منطقه و کشورهای دیگر داشتیم مواضع جمهوری اسلامی ایران را با قوت 

بیان کردیم و خواستیم که این مواضع به اطلاع همه طرف ها برسد.
وی ادامه داد: هم آمریکا و هم کشورهای اروپایی و کشورهای منطقه باید بدانند 
که موضع ایران چیست. موضع ما کاملا روشن است و بارها تکرار کرده ایم که ما 
خواهان جنگ و درگیری نیستیم؛ اگرچه برای آن کاملا آمادگی داریم اما فکر می کنیم که 

دیپلماسی باید کار کند و جلوی این اتفاق را بگیرد.

 تاکید بر ضرورت توقف نسل کشی توسط رژیک صهیونیستی
وزیر امور خارجه کشورمان همچنین در دیدار با مقامات عالی رتبه عمان در خصوص 
استمرار نسل کشی و تجاوزات رژیم صهیونیستی در غزه و لبنان به عنوان عوامل اصلی 

ناامنی و بی ثباتی در منطقه گفت وگو کرد.
 در این دیدار طرفین ضمن بررسی آخرین تحولات در غزه و لبنان، شرایط حاکم بر 
منطقه را خطرناک توصیف کردند و استمرار نسل کشی و تجاوزات رژیم صیونیستی در 
غزه و لبنان را عامل اصلی ناامنی و بی ثباتی در منطقه دانستند و خواستار اقدام عملی و 

فوری جامعه جهانی برای توقف جنایت و جنگ افروزی رژیم صهیونیستی شدند.
 

پیام رایزنی های عراقچی؛ ایران به دنبال ثبات در منطقه است
حسین نوش آبادی سفیر سابق ایران در عمان ،  با اشاره به سفرهای منطقه ای 
وزیر امور خارجه کشورمان و دستاوردهایی که این تور منطقه ای می تواند برای 
ایران به همراه داشته باشد، گفت: شروع کار آقای  عراقچی بسیار خوب بوده و با 
توجه به سوابق دیرینه ای که در وزرات خارجه دارند به عنوان یک دیپلمات خوش 
دارند،  ایشان  از  منطقه  کشور های  که  شناختی  با  و  می شوند  شناخته  سابقه 
رایزنی های خوبی را آغاز کردند. توفیقات خوبی هم به همراه داشته است. پیام این 
گفت وگوها با مسئولان کشورهای منطقه این بود که جمهوری اسلامی به دنبال 
ایجاد ثبات در منطقه است و از هرگونه رفتار قدرت طلبانه و تفرقه انگیز کشورهای 
منطقه باید دوری کرد تا کشور های منطقه با هماهنگی یکدیگر مشکلات خود را 
حل کنند و چشم به قدرت های بیگانه نداشته باشند، چون آن ها هیچ اقدامی 
مذاکرات  لابه لای  در  موضوعات  این  داد.  نخواهند  انجام  مردم منطقه  نفع   به 

ح شد. مطر

وزیر امور خارجه در جریان سفر به عمان: 

 تبادل پیام غیرمستقیم با آمریکا  
به دلیل شرایط خاص منطقه متوقف شده است

عضو پارلمان ایران در اتحادیه بین المجالس جهانی )IPU( پیشنهاد کرد

یم صهیونیستی از اتحادیه بین المجالس جهانی اخراج شود   رژ

معتقدیم حق حاکمیت 
هیچ کشوری نباید نادیده 
گرفته شود، از سوی دیگر 
باز شدن پای کشورهای 
دیگر به منطقه را به صلاح 
کشورهای این منطقه 
نمی دانیم، چرا که باور 
داریم با همکاری یکدیگر 
می توانیم امنیت و مسائل 
مرتبط به خود را حل کنیم 
و این سیاست اصولی 
دولت جمهوری اسلامی 
ایران است که همواره بر آن 
تأکید داشته و داریم.

 در حال حاضر روند مسقط 
به دلیل شرایط خاص 
منطقه متوقف است و 
الان زمینه ای برای این 
گفت وگوها نمی بینیم تا 
زمانی که بتوانیم بحران 
جاری را پشت سر بگذاریم 
و آن زمان تصمیم خواهیم 
گرفت که آیا وارد کار مجدد 
شویم یا نشویم و یا روند 
 این گفت وگوها 
چگونه باشد.

ح شده در جلسه  روز گذشته خود  با رهبر   رئیس جمهور بیشترین موضوعات مطر
انقلاب اسلامی را مربوط به مشکلات اقتصادی کشور و راه برون رفت از آنها و نیز لایحه 

بودجه سال آینده عنوان کرد.
العظمی  آیت الله  حضرت  آثار  نشر  و  حفظ  دفتر  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  به 
خامنه ای، مسعود پزشکیان عصر دوشنبه بعد از دیدار با رهبر انقلاب اسلامی گفت: 
ح شده در جلسه امروز مربوط به مشکلات اقتصادی کشور  بیشترین موضوعات مطر
و راه برون رفت از آنها بود. رئیس جمهور افزود: موضوعی که از اولویت های دولت است 
و در این جلسه مورد تأکید قرار گرفت، بحث مربوط به گسترش روابط با همسایگان از 
جمله در بخش راه های ترانزیتی، شبکه گازی، شبکه ریلی و افزایش تجارت دوجانبه 
بود. پزشکیان خاطرنشان کرد: همچنین گسترش همکاری ها با چین و کشورهایی که 
تمایل به همکاری راهبردی با جمهوری اسلامی ایران دارند از مسائلی است که مد نظر 
دولت قرار دارد. رئیس جمهور گفت: دولت برنامه های خوبی را برای گسترش روابط با 
همسایگان و کشورهای دیگر طراحی کرده است و مقام معظم رهبری تأکید داشتند 

که این برنامه های خوب هرچه سریع تر عملیاتی و اجرایی شوند.

پزشکیان تأکید کرد: اگر این توافق ها اجرایی شوند بخش زیادی از فشار تحریم ها 
که بر دوش مردم است کاسته خواهد شد.

رئیس جمهور افزود: همکاری های ما فقط به چند کشور همسایه و برخی کشورهای 
دیگر منحصر نیست و ما مشغول گفت وگو با کشورهای مختلف دنیا براساس سه 
اصل عزت، حکمت و مصلحت هستیم. پزشکیان خاطر نشان کرد: تصور من این 

است که درصورت اجرای توافق ها و پیمان ها، قدم های بزرگی برداشته خواهد شد.
رئیس جمهور همچنین درباره لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ و جهت گیری های آن گفت: 
مهمترین اولویت دولت در بودجه سال آینده بالا بردن قدرت خرید مردم از طریق 
کاهش مالیات های اقشار کم درآمد است. افزایش پشتیبانی دولت از مردم بویژه 
اقشار کم درآمد در حوزه های »سلامت« و »آموزش و پرورش«و همچنین در بخش 
کالاهای اساسی اولویت های دیگر دولت در بودجه سال آینده بود که رئیس جمهور 
به آنها اشاره کرد. پزشکیان خاطر نشان کرد: دولت مصمم است بودجه سال آینده را 
در موعد مقرر به مجلس ارسال کند و برهمین اساس هیات دولت برای بررسی لایحه 

بودجه، روزانه در چند نوبت جلسه برگزار می کند.

در دیدار رئیس جمهور با رهبر انقلاب بررسی شد

راه برون رفت از چالش های اقتصادی
 پزشــکیان : در حال  گفت وگو با کشورهای مختلف دنیا براساس ســه اصل عزت، حکمت و مصلحت هستیم


